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Nr. 12 BRIEF VAN DE STAATSSECRETARIS VAN VOLKSGEZONDHEID,
WELZIJN EN SPORT

Aan de Voorzitter van de Tweede Kamer der Staten-Generaal

Den Haag, 28 augustus 2007

In de proloogbrief («Samen zorgen voor beter») heb ik de contouren van
mijn visie over de toekomst van de AWBZ ontvouwd. Vermindering van
onnodige bureaucratie en verhoging van het werkplezier in de sector
vormen speerpunten van mijn beleid. In mijn brief van 29 mei over de
indicatiestelling en het actieplan van 31 mei 2007 over de zorg voor
ouderen heb ik u al geïnformeerd over een aantal maatregelen, die hierop
zijn gericht.

Bijgaand stuur ik u het actieplan AWBZ «Naar eenvoud in uitvoering».1 Dit
actieplan bevat maatregelen die gericht zijn op het terugdringen van
regeldruk, onnodige bureaucratie en administratieve lasten in de AWBZ.
Daarbij gaat het zowel om de cliënten, professionals als zorginstellingen.

Het actieplan is voor een belangrijk deel gebaseerd op bevindingen uit het
PwC-onderzoek naar de (door zorgaanbieders) ervaren administratieve
lasten in de AWBZ, dat u begin dit jaar al ontvangen heeft. Daarnaast
hebben we aanvullend onderzoek laten doen naar registratielasten voor
verzorgenden, verpleegkundigen en andere professionals binnen zorg-
instellingen.
In de vorige kabinetsperiode heeft het accent in de aanpak van regeldruk
en administratieve lasten voor zorginstelling gelegen op het schrappen
van wettelijke regels en formele informatieverplichtingen, zoals de regels
met betrekking tot de contracteerplicht in extramurale AWBZ. De ervaring
heeft geleerd dat daarmee maar een beperkt deel van de ervaren regel-
druk en regellasten kan worden weggenomen. In dit actieplan richt ik me
daarom op de lasten en onnodige bureaucratie die zorginstellingen, maar
met name ook cliënten en professionals, daadwerkelijk als problematisch
ervaren. De focus ligt daarmee op het verbeteren en vereenvoudigen van
uitvoeringsprocessen. Ik streef ernaar dat instellingen en professionals
over 2 jaar 25% minder administratieve lasten ervaren dan ten tijde van
het PwC-onderzoek.
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Ik verwacht met dit actieplan een stevige impuls te geven aan het
wegnemen van onnodige bureaucratische last. De uitvoering van dit plan
kan alleen slagen als we dat vanuit VWS in nauwe samenwerking met de
zorg-zbo’s (o.a. de Nza) en partijen in het veld te doen. Ik vertrouw op de
inzet van alle betrokken partijen om het veelkoppig monster van de
bureaucratie in toom te krijgen.

Belangrijk is ook dat VWS open blijft staan voor signalen over hoge regel-
druk en daar snel op reageert. Om die reden is vanaf vandaag op de inter-
netsite van VWS een meldpunt oor professionals en instellingen in de
zorg geopend.

De staatssecretaris van Volksgezondheid, Welzijn en Sport,
M. Bussemaker
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